
Protokoll fttrt vid F<ireningsstdmma med
SEGELVIK VATTEN Ekonomisk Ftirening
den 21 juni 2011 i Petersburg, sitss klubbhus i segelvik

Ndrvarande: 33 mdtesdeltagare, varav 28 derdgare i fOreningen.

s1
H6kan Elffors Johansson hdlsade vdlkommen och forklarade foreningens nionde
ordinarie stdmma dppnad.

s2
HAkan E J valdes enhdilligt till stdmmans ordfdrande och anmdlde Lars Skjutare till
protokollfdrare, vilket m6tet godkinde.

s3
Den nedtecknade ndrvarolistan godkdndes som rosfldngd.

s4
Till att j€imte ordforanden justera dagens protokotl valdes Bjorn Eriksson.

s5
Motet fdrklarade att stdmman var uflyst i stadgeenlig ordning.

s6
Dagordningen godkdndes med fOljande till€igg:

o Under punkten 15, dvriga drenden kommer fr6gan om eventuellt byte av
vattenmdtare aft behandlas.

o Tvd punkter kiggs till den utsdnda dagordningen:
16' lnformation om f6reningens eventuella engagemang i ett projekt f6r
framdragning av bredband i optofiber till segelviksomradet.
17. Beslut om fdreningens engagemang i projektet och extra
fdreni ngsstdmma fdr stadgednd ri ng och eventuellt namn byte.

s7
DA fdreni ngens verksamhetsberdttelse, ekonomiska rdkenskaper och
revisionsberdttelsen skickats ut i samband med kallelsen gjorde ordf6randen en kort
genomgAng av handlingarna.
Inga specifika frAgor stdlldes.

Ordf6randen informerade att dubbelt arvode utbetalats till styrelseledam6ter och
revisorer. Ddrmed har resultatet pAverkats negativt med 5550 kronor.
F6r att riitta till detta avstdr styrersen fr6n arvodet under 2011.

Revisorn fdredrog revisionsberdttelsen och konstaterade att det ekonomiska liiget i
fdreningen dr under kontroll och att rdkenskaperna skdfts i god ordning.

s8
Arsredovisningshandlingarna godkaindes, varefter m6tet beslutade att Arets resultat
ska overfdras i ny rdkning.
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stvrelseledamdterna och revisorerna ansvarsfrihet f6r det sAnsna

s10
stdmman godkdnde att styrelseledamdter och revisorer avstar fr6n sitt arvode under2011.

s11
ptamlan godkdnde styrelsens forstag att medlemsavgiften och vattentaxanbibehAils 2011, dvs. 500 kr respektivJtO k/kb; i,orr.

s12
ordforanden presenterade styrersens fdrsrag tiil budget t6r 2011.

under det gingna dret har inga nya abonnenter titkommit.

Det uteblivna arvodet till styretsen och revisorerna komner att forbtittra resultatetmed 5550 kr.

Stdmman godkeinde budgeten.

s13
Ti ll .ordinarie styrelse_fdr segef vik Vatten Ekonomisk F.reni ng vardes :Ordf6rande: H6kan Elffors J-ohansson, omvaf 1 6r,Sekreterare: Lars Skjutare, omval2 Ai, 
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Kassdr: G6ran Tneidat, kvarst6r 1 6r,
suppleanter: Kaj Andersson, omvar 1 br och rony Zakrisson, omvar 1 6r.

s14
Till revisor omvaldes Jan Erlander och till revisorssuppleant Kent Landell.

s15
Till valberedning omvatdes Kjell Farneby och Kurt Klang.

s16
Ovriga drenden:

Byte av vattenmitare
En separat skrivelse har bifogats katfelsen till stdmman angdende f6reningensvattenmdtare och den awikelse de visar ijilid;ei;e meo kommunens mdtare.
Mot bakgrund av att:

o mdtarna underkdnts av Aquateknik vid en s. k. konfliktmiitning p.g.a. ettmycket f6r h6gt startflcide,
o mdtarna varit i drift i nio sdsonger,
o awikersen, som okar 6r frdn 6i forsvarar en rerevant prissdttning,
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foreslAr styrelsen att samtliga mdtare ska bytas under juli 201 1.

Efter en kort diskussion beslutade stdmman att samtliga vattenmdtare ska bytas i
enlighet med styrelsens fdrslag.
Bytet kommer att ske under tiden 25 till 28 juli. Separat skrivelse kommer att skickas
till medlemmarna.

s17
Bj6rn Eriksson informerade om den mycket f6rm6nliga mojligheten som via Post &
Telestyrelsen och Ldnsstyrelsen nu finns att till omrAden utanfor t€itbebyggelse, till
mycket 169 kostnad, fd tillging tillett kraftfullt bredband via optofiber.

En sidan losning skulle redan nu ge oss framtidens lOsning med bredband, lP-
telefoni och dven TV via optisk fiber.
Det kdnns angeldget att jobba vidare med detta projekt dA nuvarande
kopparledningar fdr telefoni "lever farligt" i glesbygder.

Efter Bj6rns information utdelades en informationsskrift om projektet.

s18
Stdmman beslutade att gA vidare med projektet och kalla till en extra stdmma den 18
juli f6r vidare information och diskussion om stadgedndring och eventuellt namnbyte
av fdreningen med anledning av utvidgad verksamhet.

s16
Ordf6randen tackade m6tesdeltagarna f6r deras engagemang under mdtet och
forklarade stdmman f6r avslutad.

Segelvik 201'l-O7-01
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Elffors Johansson


